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Z A P I S N I K 
 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  
28. 2. 2013, s pričetkom ob  14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v 
Gornji Radgoni. 
 
K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: župan). 
Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne. 
 
Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 18 od 
skupno 21 članic in članov občinskega sveta. 
 
Izmed članic in članov občinskega sveta sta svojo odsotnost na seji predhodno opravičili: Zlatko 
ERLIH in Matej ŠKROBAR, oba člana občinskega sveta.  
 
Na seji so bili navzoči naslednje članice in člani občinskega sveta: 
mag. Norma BALE, Miran DOKL, Zvonko GREDAR, Ingeborg IVANEK, Ivan KAJDIČ, 
Alenka KAUČIČ, Branko KLUN, Branko KOCBEK, Milan KRIŽAN, mag. Nataša LORBER, 
Milan NEKREP, Miroslav NJIVAR, Stanislav ROJKO, David ROŠKAR, Vinko ROUS, Franc 
SATLER, Dušan ZAGORC, Urška ZIERNFELD, Robert ŽINKOVIČ. 
 
Ostali navzoči na seji: 
Ø Dragan KUJUNDŽIČ – direktor Občinske uprave Občine Gornja Radgona; 
Ø uslužbenci občinske uprave: Vladimir MAUKO, Majda FERENC, Danilo VLAJ, Suzana 

GRAH, Janja OSOJNIK, Boštjan FLEGAR, Simona BUDJA; 
Ø doc. dr. Boštjan BREZOVNIK – predstavnik Inštituta za lokalno samoupravo in javna 

naročila Maribor; 
Ø Bojan RADINJA – predstavnik Pošte Slovenije d.o.o., PE Murska Sobota;  
Ø Bojan ERLIH – predsednik Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
Ø novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 
 
Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. 
 
Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli s sklicem seje. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo na mize 
razdeljeno naslednje dodatno gradivo: 
− K tč. 6:  Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava) – 

amandma predlagatelja na prvo alinejo 6. odstavka 10. člena predloga odloka; 
− K tč. 16: Dopolnitev programa nakupov na območju občine Gornja Radgona za leto 2013 (1. 

del) – sprememba programa nakupov; 
− K tč. 17: Sklep o podaji mnenja k načrtom Pošte Slovenije d.o.o. za preoblikovanje stalne 

pošte 9245 Spodnji Ivanjci v pogodbeno pošto 9245 Spodnji Ivanjci (dopis 
Krajevne skupnosti Spodnji Ivanjci); 

Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve; 
Ø mnenje in predlog Statutarno pravne komisije. 
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K tč. 2:    Obravnava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta 
 
Župan je dal v obravnavo zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je 
bila dne 20. 12. 2012 ter povabil navzoče k razpravi o zapisniku. 
 
Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 142: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 20. 12. 2012 v predloženi vsebini. 
 
 
K tč. 3:    Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan s sklicem 13. redne seje. Povedal je, 
da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, dostopno 
pa je tudi na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Naštel je dodatno gradivo, katero je 
bilo dano članicam in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje.  
 
Župan je kot predlagatelj dnevnega reda predlagal spremembo predloga dnevnega reda, in sicer, 
da se točka št. 17 »Sklep o podaji mnenja k načrtom Pošte Slovenije d.o.o. za preoblikovanje 
stalne pošte 9245 Spodnji Ivanjci v pogodbeno pošto 9245 Spodnji Ivanjci« premakne naprej in 
postane točka št. 8, preostale točke pa se za eno mesto premaknejo nazaj. Nadalje je iz predloga 
dnevnega reda umaknil 9. točko »Statut Občine Gornja Radgona (prva obravnava)«. Nato je 
prebral čistopis celotnega predloga dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi o predlogu 
dnevnega reda.  
 
David Roškar, član občinskega sveta je pojasnil razlog umika 9. točke »Statut Občine Gornja 
Radgona, saj najverjetneje ne bi bila dosežena potrebna dvotretjinska večina, istočasno pa se 
zahteva tudi priprava delovnega osnutka sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona). Predlagal je županu, da čimprej skliče koordinacijo političnih strank kjer bodo 
obravnavali le nov predlog statuta in tudi osnutek poslovnika. 
 
Župan je predlog z veseljem sprejel in izrazil upanje, da se bodo tokrat vsi predstavniki političnih 
strank koordinacije tudi udeležili.  
 
Drugih prijav k razpravi več ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje celoten 
predlog dnevnega reda, kot ga je uvodoma predlagal. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 
 
DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 
6. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava) 
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7. Odlok o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem 
zavodu Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava) 

8. Sklep o podaji mnenja k načrtom Pošte Slovenije d.o.o. za preoblikovanje stalne pošte 9245  
Spodnji Ivanjci v pogodbeno pošto 9245 Spodnji Ivanjci 

9. Odlok o prenehanju veljavnosti 13. in 14. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
območje Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

10. Pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega 
sveta ter članov drugih občinskih organov in o povračilih stroškov v občini Gornja Radgona 

11. Pravilnik o sofinanciranju posebnih skupin v Občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
12. Pravilnik o sofinanciranju programov in projektov na področju kulturne dejavnosti v občini 

Gornja Radgona (prva obravnava) 
13. Sklep o širitvi območja stavbnih zemljišč, za del zemljišč parc. št. 1461, 1463, 1464/1 in 

1464/2, vse k.o. Spodnja Ščavnica 
14. Sklep o širitvi območja stavbnih zemljišč, za del zemljišča parc. št. 592, k.o. Mele 
15. Sklep o odvzemu statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnini parc. št. 

948/6 in 948/8 k.o. Črešnjevci 
16. Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja 

Radgona za leto 2013 (1. del) in dopolnitev programa nakupov na območju občine Gornja 
Radgona za leto 2013 (1. del) 

17. Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja in upravljanja v javnem zavodu PORA, 
razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2011 

18. Poročilo o izvedbi nadzora finančnega načrta in zaključnega računa Krajevne skupnosti 
Spodnja Ščavnica za leto 2011 

19. Sklep o podaji predhodnega mnenja k izbrani kandidatki za direktorico javnega Zavoda za 
kulturo, turizem in promocijo Gornja Radgona 

20. Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članici ter imenovanju nadomestnega člana v svet 
javnega zavoda Ljudska univerza Gornja Radgona 

21. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
 
 
K tč. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je podal naslednjo  POBUDO: 
»Našega inšpektorja sem že opozoril dejansko na tisti problem na katerega je že gospod Rojko 
opozarjal, pri  tabli Orehovci. Prej se zaradi drevesa tabla ni videla, zdaj te table ni, je samo znak 
za omejitev hitrosti (50), vendar to ni moteče. Moteče je vse tisto, kar se nahaja na področju ceste 
– bankina je del ceste in štor, meter visok, je na tem območju. Mislim, da je prav, da inšpektor 
izda sklep, v kolikor ga je že izdal, pa ga nekdo ni izvršil, pa prosim lepo, da nemudoma nekomu 
pošlje kazen. Človeško življenje je več vredno kot en štor v bankini.«  
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Sprašujem in dajem pobudo za zasipanje jarka na parkirnem prostoru zadaj pri železnici v 
Gornji Radgoni (pri Domu godbenikov). Tam se je zdaj naredila tako velika luknja, da je 
nevarno, da si bodo ljudje, ki tam vozijo in parkirajo lahko prerezali gumo na avtomobilih. Prosil 
bi, gospod župan, da se ta luknja, čeprav ne vem pod katero kompetenco spada (Komunale ali 
koga drugega), da se ta luknja vsaj z nekim gramozom zasipa, da se ne bodo ljudje pritoževali.«  
 
Alenka KAUČIČ, članica občinskega sveta, je podala dve POBUDI: 
1. »Najprej bi rada pohvalila, da je sploh prišlo do dogovora med javnih zavodom Vrtec Manka 
Golarja Gornja Radgona in OŠ v Negovi, da se je ustanovil dodatni oddelek vrtca, in sicer v 
prostorih osnovne šole. Menim pa, da je to edino prav, saj si nikakor ne moremo privoščiti, da bi 
naši otroci bili zavrnjeni in ne bi bili sprejeti v naš vrtec. Če pa smo že uredili vse potrebno, da se 
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nov oddelek lahko izvaja, bi bilo pa tudi prav, da tem otrokom priskrbimo tudi ustrezne igrače. V 
ta nov oddelek so otroci dobili stare lesene puzzle na katerih se skorajda več ne vidi slika, ki bi jo 
naj otrok sestavil, papirnatim puzzlam pa manjkajo določeni delčki in ne morejo sestaviti celotne 
slike. Lego kock sploh nimajo, le eno dobro pest, ki so si jo vzgojiteljice sposodile od manjše 
skupine. Tako, da nimajo ustreznih ne namiznih iger, ne ostalih. Povrhu vsega so si vzgojiteljice 
prinesle svoje namizne igre od doma, da lažje izvajajo svoje delo. Menim, da so naši otroci, ki so 
na obrobju občine, prav tako enakopravni otrokom v centru Gornje Radgone in si zaslužijo enake 
igrače, kot jih imajo v Gornji Radgoni, ne pa da se jim pošlje popolnoma dotrajane igrače iz vrtca 
Gornja Radgona in nekaj igrač, ki se jih je odvzelo manjšim skupinam. Pri tako visokih zneskih, 
ki jih občina namenja delovanju Vrtca Manka Golarja se po mojem prav gotovo najdejo sredstva 
za nakup nekaj namiznih igrač in kakšnih lego kock, ki jih otroci potrebujejo za svoj razvoj. 
Obenem me zanima, zakaj ne smejo otroci v vrtec prinesti svojih igrač, če je to v drugih vrtcih 
dovoljeno. Prav tako so hoteli starši otrok podariti igrače v vrtec, pa gospa ravnateljica tega ne 
dovoli. Večina teh otrok izhaja iz kmetij in se radi igrajo tudi s kakšnimi traktorji in priklopniki, 
ki jih imajo pa jih žal ne smejo prinesti v vrtec.« 
 

2. »V letošnjem letu se je kar precej lokalnih ponudnikov odločilo, da bi sodelovali na kmečki 
tržnici, ki jo prirejamo vsaki petek v mesecu. Ker je letos kar neko pomanjkanje po stojnicah 
sprašujem, če se mogoče da nabaviti še kakšna dodatna stojnica, za vse te ponudnike, ki vedno 
prihajamo ob petkih na kmečko tržnico.« 
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je uvodoma podprl pobudo Alenke Kaučič, v tej zvezi 
podal svoje mnenje in nato podal tri POBUDE: 
1. »Najprej bi se želel sopodpisati pod pobudo kolegice Alenke okrog nove skupine negovskega 

vrtca. Meni se res zdi neprimerno, da (kljub temu, da je stvar verjetno začasne narave) stvari 
opremljamo tako nepopolno, kot je Alenka malo bolj slikovito povedala. Bolj v prosti besedi 
to razlagam, da so pač tudi do mojih ušes priletele informacije, da stvar ne vzdrži, da je to pod 
vso kritiko, da ljudje razmišljajo, da so otroci na periferiji manj vredni, kot pa nekje drugje. 
Sam odločno trdim, da temu ni tako in da se bo stvar, vsaj upam, spremenila.«  

 

2. »Zopet vračam žogico kolegom iz občinske uprave, ki pokrivajo ceste. Nikakor ne morem 
sprejeti obrazložitve, da je na Ptujski Cesti, tista utrditev podpornega zidu, taka kot je, dobra 
in da ni nevarna. Če mi je že kolega Zvonko snel tisti štor v Orehovcev z moje pobude – je 
res nevaren in če ga drug ne bo, ga bom sam enkrat požagal, ker se lahko kdo v njega zaleti in 
bo res grozno. To so stvari, ki res žulijo«.  

 

3. »Dajem pobudo, da se zdaj, ko se zima izteka, res temeljito prouči delovanje zimske službe. 
Pa ne da jo kritiziram, ampak glede na to, da je bila ta zima res izjemna, in da so fantje, ki so 
delali, zavihali rokave do ram in še čez in bili pridni. Pa se vendarle pri taki množici snega 
vendarle izkazalo nekaj točk, kjer smo morda malce zatajili, morda narobe postavili prioritete. 
Ne kritiziram izvajanja javne službe, pluženja ali posipavanja, a vendarle, zdaj je čas, da 
pripravimo temeljito analizo in stvari izboljšamo tam kjer mogoče niso šle tako, kot bi bilo 
treba.« 

 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Jaz se tudi pridružujem pobudam glede zimske službe in v tej zvezi postavljam vprašanje. Kdo 
opravlja zimsko službo na lokacijah Aleja velikih s parkiriščem v Gornji Radgoni? V tem 
zimskem času niso bila nikoli očiščena. Torej, kdo je odgovoren? Mesto Gornja Radgona je bilo 
pri zadnjem sneženju slabše očiščeno kot na periferiji.«  
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE s POBUDO: 
»Prav tako bi želel postaviti vprašanje glede zimske službe. Glede na razmere, ki so letos bile, 
mislim, da je bilo delo izvrstno opravljeno, gre pa kritika in vprašanje, zakaj ni bilo očiščeno 
parkirišče ob Aleji velikih ob vseh sneženjih, prav tako pločnik v Črešnjevcih od trgovine Klasek 
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v smeri proti Zbigovcem, kjer so ljudje sami s svojimi frezami privat čistili. Skrbi pa me ena 
zadeva in v tej zvezi dajem pobudo. Prepričan sem, da je ta zimska služba požrla kar nekaj 
denarja iz postavke za zimsko službo in vzdrževanje in me skrbi kaj bo letos s cestami oz. z 
vzdrževanjem. Upam, da se bo neka rešitev našla, ampak mislim, da bi bila primerna rešitev v 
prihodnje, da bi proračunsko postavko, kjer so ta sredstva zajeta, razdružili na dva konta. Torej 
posebej zimska služba in posebej vzdrževanje. Če na eni postavki ostane, jo še vedno lahko 
vrnemo, zdaj se pa nam lahko zgodi, da za zimsko službo potrošimo vse, pa bomo imeli velike 
težave z vzdrževanjem.« 
 
Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Čudi me, gospod župan, sedaj traja vaš tretji mandat. Vprašal bi vas, kdaj smo do zdaj gradili 
katero občinsko cesto štiri leta. Mene je presenetilo, ko sem dobil ta odgovor. Prva faza ceste bo 
sledila v letu 2013, druga faza v letu 2014 – to sploh ne spada v KS Črešnjevci – Zbigovci, 
ampak v KS Gornja Radgona. Zato me čudi. Drugo leto vam preteče mandat. Kdo bo naslednji 
župan še ne vemo. Napisano pa je, naslednja faza ceste se gradi v letu 2015, 2016. To je nekaj 
nedopustnega. Štiri leta graditi eno občinsko cesto, premikati stroje, vemo koliko to stane, to ni 
enostavno in ni poceni. To podraži gradnjo za eno četrtino.« 
 
Branko KLUN, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Člani Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (Stanislav Rojko, Robert Žinkovič, Dušan 
Zagorc, mag. Zlatko Erlih in Branko Klun), smo na 11. redni seji Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, dne 20. 11. 2012 podali pobudo oziroma predlog županu ter občinskemu svetu, 
da čim prej s skupnimi močmi najdemo rešitev za sprejetje Pravilnika o nagrajevanju študentov 
Občine Gornja Radgona. Pobudi smo priložili tudi predlog Pravilnika o nagrajevanju študentov v 
Gornji Radgoni in pozvali, da se v pripravo vključi tako Mladinski svet Gornja Radgona kot tudi 
Študentsko mladinski klub Klinka. Na prejšnji seji (12. redni seji) smo dobili odgovor, da 
občinska uprava predlog še proučuje. Minilo je pet mesecev, pa do zdaj še nismo dobili pravega 
odgovora, zato nas zanima, kaj se na tem dela, oziroma kaj več je na tem znanega.«  
 
Drugih vprašanj, pobud ali predlogov ni bilo, zato je župan zaključil to točko. 
 
Prisotnost na seji se je povečala, saj se je seji v tem času (ob 14.25 uri) pridružil Branko Kocbek, 
član občinskega sveta. Na seji je bilo v tem času prisotnih 19 članic in članov občinskega sveta.  
 
 
K tč. 5:    Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 
 
Župan je pri tej točki naštel in obrazložil najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so se 
odvijala med prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podal druge aktualne informacije, in 
sicer: 
Ø o težavah, ki jih prinašajo zimske razmere; 
Ø o sestanku predstavnikov državnih služb iz območja Upravne enote Gornja Radgona (o 

varčevalnih ukrepih države – o ohranjanju pisarn v Gornji Radgoni in o selitvah v regijsko 
središče in o zahtevah županov, da se to ne zgodi); 

Ø o obisku dr. Koje, avstrijskega veleposlanika Republike Avstrije v Gornji Radgoni in o 
razgovorih z njim; 

Ø o stanju občana (g. Rauterja), nabavi bivalnega kontejnerja zanj in o aktivnostih v zvezi s 
postavitvijo kontejnerja;  

Ø o stanju in postopkih v zvezi s projektom Odprto širokopasovno omrežje v KS Negova, KS 
Spodnja Ščavnica in KS Spodnji Ivanjci (ponovni razpis);  

Ø o čistilni  napravi Gornja Radgona (tudi pritožbe na razpis);  
Ø o povabilu v kitajsko provinco Henan na svetovno konferenco; 
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Ø o projektu Voda Pomurje – krak C (povabilo za oddajo posvetovalnih ponudb); 
Ø o uradni otvoritvi knjižnice, povabil pa je vse tiste, ki je še niso videli, da si jo ogledajo; 
Ø o namestitvi napeljav in naprav za naglušne in gluhe v Domu starejših občanov Gornja 

Radgona (prvi dom v Sloveniji);  
Ø o razpisu za energetsko obnovo Osnovne šole Gornja Radgona (poziv ministrstva in ponovna 

prijava);  
Ø o nevzdržnem stanju oz. skoraj razpadajočih slačilnicah na TŠC Trate (potrebno bo najti 

rešitev tekom tega leta);  
Ø o dejstvu, da se bo marsikateri projekt izvajal v več mandatih.  
 
 
K tč. 6:  Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal doc. dr. Boštjan Brezovnik, predstavnik Inštituta za lokalno 
samoupravo in javna naročila Maribor. Naštel je predloge, podane v času trajanja obravnave, 
povedal, da so bili upoštevani v skladu z zakonodajo v celoti, razen predlog na spremembo 6. 
člena osnutka odloka glede dejavnosti izvajanja in predlog za spremembo 10. člena (podana s 
strani Ljudske univerze), katera sta bila delno upoštevana, v celoti pa je bil zavrnjen predlog na 
spremembo 9. člena. Pojasnil je tudi formulacijo 10. člena, glede pogojev izobrazbe direktorja, 
katera se sedaj z amandmajem spreminja. Poudaril je, da so bili v vsebini odloka v drugi 
obravnavi upoštevani vsi podani predlogi, ki so bili smiselni in v skladu z zakonodajo.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 
Knjižnica Gornja Radgona – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme z naslednjo dopolnitvijo, da se v prvi alineji šestega (6) odstavka 10. člena, za besedo 
»izobrazbo« doda besedilo »družboslovne ali humanistične smeri«.  
 
Župan je obvestil občinski svet, da je na podlagi 81. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona s strani predlagatelja vložen amandma za spremembo prve alineje šestega 
odstavka 10. člena predloga odloka, kateri je tudi usklajen z ostalimi tremi občinami 
ustanoviteljicami; naveden amandma je s tem postal sestavni del predloga odloka in se o njen ne 
glasuje.  
 
Župan je nato povabil navzoče k razpravi.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je izrazil pomislek oziroma negativno mnenje glede 
spremembe imena zavoda (Ljudska univerza).  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 143: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi Javnega 
zavoda Knjižnica Gornja Radgona – druga obravnava.  
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K tč. 7:  Odlok o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v  

   javnem zavodu Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava)  
 
Obrazložitev k tej točki je podal doc. dr. Boštjan Brezovnik, predstavnik Inštituta za lokalno 
samoupravo in javna naročila Maribor. Povedal je, da občinski sveti vseh štirih občin 
ustanoviteljic na predlog odloka v prvi obravnavi niso imeli vsebinskih pripomb, prav tako ni bilo 
prejetih nobenih pripomb v času obravnave, zato je predlog odloka za drugo obravnavo ostal 
vsebinsko nespremenjen.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi skupnega organa 
občin za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Knjižnica Gornja Radgona – druga 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 144: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi skupnega 
organa občin za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Knjižnica Gornja 
Radgona – druga obravnava. 
 
 
K tč. 8:  Sklep o podaji mnenja k načrtom Pošte Slovenije d.o.o. za preoblikovanje stalne  

  pošte 9245 Spodnji Ivanjci v pogodbeno pošto 9245 Spodnji Ivanjci  
 

Obrazložitev k tej točki je podal gospod Bojan RADINJA, predstavnik Pošte Slovenije d.o.o., PE 
Murska Sobota, ki je vodja projekta pogodbenih pošt. Uvodoma je pojasnil značilnosti 
pogodbene pošte, navedel razloge za tak korak in pripravljen načrt Pošte Slovenije v smeri, da ne 
krčijo svoje mreže, ampak jo preoblikujejo v drugo obliko, ki bo poslovala rentabilneje. Poudaril 
je, da se za prebivalce v konkretnem primeru ne spremeni nič, doseže se le to, da bo pošta 
poslovala predvsem dlje časa, ker ima lahko pogodbenik svoj lokal dalj časa odprt in s to 
sinergijo, da v istem prostoru in isto osebje opravlja še neko storitev, postane poslovanje tega 
pogodbenika veliko boljše. Povedal je, da ustanovitev pogodbene pošte nikakor ne pomeni korak 
proti zaprtju pošte, ker je to v nasprotju s strategijo Pošte Slovenije, katera pa tega sama niti ne 
more narediti, ker to mora odobriti Agencija za pošto in elektronsko komuniciranje, ki je državni 
regulator za poštni promet.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Sklepa o podaji mnenja k načrtom Pošte 
Slovenije d.o.o. za preoblikovanje stalne pošte 9245 v pogodbeno pošto 9245 Spodnji Ivanjci in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini«. 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je izrazil svoje ogorčenje in ogorčenje krajanov 
Spodnjih Ivanjc nad dogajanjem v zvezi s pošto v Spodnjih Ivanjcih, izpostavil pa je tudi 
nestrinjanje Sveta KS Spodnji Ivanjci, ki protestira proti takšnim rešitvam, saj meni, da čez leto 
dni pošte tam več ne bo, pa tudi občina je vlagala finančna sredstva v ta objekt, krajani so prav 
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tako zbirali sredstva. Kritično je ocenil tudi ravnodušen in ozek odnos Pošte Slovenije v tej zvezi. 
Predlagal je, da občina priskoči na pomoč krajanom v primeru morebitne privatizacije, opisoval 
je še neprimeren način izročanja osebnih pošiljk v prostoru kjer se bo prodajalo drugo blago  in 
ob koncu še enkrat poudaril, da krajani Spodnjih Ivanjci odločno protestirajo proti  zapiranju 
pošte na tak način.  
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je uvodoma naznanil, da kot uslužbenec pošte pri tej 
točki ne sme glasovati, nadalje pa označil še kot večje zlo morebitno rešitev – vzpostavitev 
premičnih pošt. Obžaloval je, da se občine pred enim letom niso odzvale pozivu sindikata pošte, 
kateri je takrat vodil določene aktivnosti, saj je eden izmed ciljev pošte tudi zmanjšanje števila 
zaposlenih. Izrazil je obžalovanje, da so poslovne odločitve Pošte Slovenije takšne kot so in 
dodal, da so letos na območju Pomurja tri pošte, za katere se predlagajo takšne rešitve.  
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta, je ponovil njegovo že izraženo mnenje na Odboru za 
družbene dejavnosti, kjer je sicer skeptično glasoval za to solucijo. Ne strinja se, da se ljudem na 
periferiji kratijo možnosti, da na lažji način pridejo do uslug, ki jih nujno potrebujejo, občina pa 
je tudi ogromno denarja vložila v ta objekt. Iz teh razlogov za pozitivno mnenje ne bo glasoval, 
čeprav lahko pošta, neoziraje se na odločitev občinskega sveta, realizira svojo namero.  
 
Mag. Norma BALE, članica občinskega sveta, je izpostavila dejstvo, da občinski svet podaja 
samo načelno mnenje k tem načrtom, katero za pošto ni zavezujoče, nadalje pa je vprašala g. 
Radinjo, kaj se zgodi, če pošta ne najde pogodbenika, na kar ji je g. Radinja odgovoril, da v tem 
primeru pošta ostane.  
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je govoril o odnosu države do manj razvitih območij, o 
velikem asortimanu raznega blaga, ki se prodaja v pošti Gornja Radgona in o dejstvu, da je 
občina vlagala visoka sredstva v ta objekt. Sedaj se na periferijah ukinjajo dejavnosti, za katere je 
nekdaj občina vlagala velika sredstva (zavode, enote) in zaradi vsega naštetega je načeloma proti 
takšni rešitvi oz. se bo težko opredelil za takšno solucijo, še posebej zato, ker je sam pri 
postavitvi pošte v Spodnjih Ivanjcih v preteklosti pomagal.   
 
Mag. Nataša LORBER, članica občinskega sveta, je povedala, da se ne sme pozabiti na vaščane 
iz teh krajev. Kljub dejstvu, da bo teh storitev na tem območju vedno manj, je mnenja, da je 
najbolje sprejeti odločitev, da v Spodnjih Ivanjcih pošta ostane in se boriti za dolgoročno 
ohranitev. Zanjo vprašljivo pa je tudi to, kako se bo podjetniku lahko (poslovanje) bolje izšlo kot 
takšni ustanovi kot je pošta.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je repliciral, ker ni razumel razprave gospoda Zvonka 
Gredarja (ali s tem soglaša, ali ne), omenil pa je še dejstvo, da bo spet ena zaposlitev manj, usiha 
tudi šola, veliko infrastrukture je še neurejeno, da vse to vodi k begu možganov iz naših krajev in 
da bo takšen predlog pošte k temu še pripomogel.   
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je povedal, da je proti takšnim rešitvam pošte in to že 
od časa, ko je pri tem sodeloval in deloval v skupini sindikata pošte.  
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je menil, da je potrebno vztrajati pri ohranitvi pošte, če 
želimo, da se bo periferija naprej razvijala. Predlagal je, da se na Pošto Slovenije pošlje poziv, da 
se pošta v Spodnjih Ivanjcih ohrani. 
 
Robert ŽINKOVIČ, član občinskega sveta, je uvodoma naznanil, da bo glasoval proti, nadalje pa 
je apeliral na vse člane in članice občinskega sveta, da sprejmejo k temu negativno mnenje.  
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Franc SATLER, član občinskega sveta, je povedal, da so pred dvajsetimi leti tak sistem uvedli v 
Švici, s katerim so vsi tamkajšnji krajani zadovoljni, zato ne razume, zakaj takšno negativno 
mnenje o predlagani rešitvi pri nas.  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral sledeč predlog sklepa: 
»Občinski svet Občine Gornja Radgona podaja pozitivno mnenje k načrtom Pošte Slovenije 
d.o.o. za preoblikovanje stalne pošte 9245 Spodnji Ivanjci v pogodbeno pošto 9245 Spodnji 
Ivanjci, ob pogoju, da se pošta 9245 Spodnji Ivanjci ohrani, tudi če pogodbenik odpove pogodbo 
o sodelovanju, v primeru česar pošta Slovenije d.o.o. najde drugega pogodbenega partnerja.« 
 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Od 15 
navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo 0 ZA in 13 PROTI. Župan je ugotovil, da 
PREDLOG SKLEPA NI BIL SPREJET. 
 
 
 
K tč. 9:  Odlok o prenehanju veljavnosti 13. in 14. člena Odloka o prostorskih ureditvenih  

   pogojih za območje Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Suzana GRAH, višja svetovalka v občinski upravi. Izpostavila 
je obvestilo Ministrstva za infrastrukturo in prostor z dne 18. 1. 2013 o nasprotju Odloka o 
prostorsko ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja Radgona s prostorsko zakonodajo (v 
13. in 14. členu). To neskladje je v nadaljevanju podrobneje opisala, poudarila, da je sporni 13. in 
14. člen odloka potrebno razveljaviti v roku 30 dni od prejema dopisa in v imenu predlagatelja 
občinskemu svetu predlagala, da predlog odloka obravnava in sprejme po skrajšanem postopku.  
 
Stanislav ROJKO, je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o prenehanju veljavnosti 13. in 14. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
območje Občine Gornja Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 145: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o prenehanju veljavnosti 
13. in 14. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja 
Radgona (skrajšani postopek).  
 
 
K tč. 10:  Pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles  

     občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov in o povračilih stroškov v  
     občini Gornja Radgona 

 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Navedel je 
razlog za pripravo novega pravilnika (v celoti), povedal, da se je pri pripravi vsebine upošteval 
tudi predlog Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona glede določb o nagradah za delo 
nadzornega odbora. Glede višine sejnin je povedal, da ostaja skoraj nespremenjena, dodano je le 
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besedilo, da je višina sejnin enaka za redne in izredne seje in da se izplača v polni višini, če seja 
traja najmanj eno uro. Povedal je še, da je v obrazložitvi navedenih več podrobnih pojasnil  in da 
so upoštevane tudi pripombe Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Urška ZIERNFIELD je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Pravilnika o plačah 
občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih 
občinskih organov in o povračilih stroškov v občini Gornja Radgona in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme z dopolnitvijo, da se v 6. členu doda nov predzadnji stavek: 
»Na seji, ki traja najmanj eno uro, se članu, ki je na seji prisoten manj kot 1 uro, skupna višina 
sejnine zniža za 50 %.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 146: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o plačah občinskih 
funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih 
občinskih organov ter o povračilih stroškov v Občini Gornja Radgona.  
 
 
K tč. 11:  Pravilnik o sofinanciranju posebnih skupin v Občini Gornja Radgona (prva  

     obravnava)  
 
Obrazložitev k tej točki je podala Janja OSOJNIK, svetovalka v občinski upravi. Izpostavila je 
večletno težnjo po pripravi pravilnika kot podlagi za sofinanciranje posebnih skupin iz 
občinskega proračuna, v nadaljevanju omenila dosedanji način izplačila sredstev tem skupinam in 
naštela društva, ki se po tem pravilniki uvrščajo v te skupine. Poudarila je, da je takšen način 
financiranja v številnih občinah že utečen, je pa tudi bolj transparenten, čeprav predstavlja večje 
finančno breme, omogoča pa tudi kontiunirano delo teh društev. Obravnava predloga pravilnika 
je predvidena v trajanju 30 dni in v tem času se bo pravilnik usklajeval tudi z društvi. V imenu 
predlagatelja je občinskemu svetu predlagala, da pravilnik v prvi obravnavi obravnava in 
sprejme.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Pravilnika o sofinanciranju posebnih 
skupin v Občini Gornja Radgona – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme z naslednjimi dopolnitvami:  
• v drugem odstavku Uvoda se pravilno navedejo nazivi oz. imena vseh društev, 
• vnese se določilo, da se morajo upravičenci sofinancirani s strani občine Gornja Radgona,  s 

svojimi projekti oz. aktivnostmi redno predstavljati v domači občini oziroma letno na 
območju občine Gornja Radgona izvesti vsaj en projekt oz. aktivnost. V kolikor se društvo ne 
udeleži ali ne nastopi na prireditvah, na katera je vabljeno s strani občine in sicer najmanj 
enkrat letno, izgubi pravico do sofinanciranja po tem pravilniku v naslednjem letu.«  

 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Ingeborg IVANEK, članica občinskega sveta je pohvalila pripravo pravilnika in ga ocenila kot 
odličnega. Izrazila je prepričanje, da bodo tako društva lažje pridobila sredstva, ki jih potrebujejo 
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za svoje delovanje. Povedala je, da Društvo upokojencev 44 % članarine namenja najemu 
prostorov, sedaj pa bo lažje, predvsem pa kvalitetneje izvajalo programe na vseh zahtevanih 
področjih. Ob koncu razprave je še izrazila željo, da pravilnik čimprej zaživi.  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 147: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Pravilnika o sofinanciranju 
posebnih skupin v Občini Gornja Radgona – prva obravnava. Obravnava predloga 
pravilnika traja 30 dni.  
 
 
K tč. 12:  Pravilnik o sofinanciranju programov in projektov na področju kulturne  

    dejavnosti v občini Gornja Radgona (prva obravnava)  
 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Majda FERENC, višja svetovalka v občinski upravi. Navedla je 
glavne razloge za pripravo novega pravilnika, povedala, da bo urejal sofinanciranje programov in 
projektov na področju kulturne dejavnosti v naslednjem letu (letošnji razpis že poteka), naštela je 
zakonske podlage za predlog pravilnika, v kratkem povzela kaj vse določa in izpostavila cilj 
njegovega izvajanja. V imenu predlagatelja je občinskemu svetu predlagala, da pravilnik v prvi 
obravnavi obravnava in sprejme. 
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Pravilnika o sofinanciranju programov in 
projektov na področju kulturne dejavnosti v občini – prva obravnava  in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Mag. Norma BALE, članica občinskega sveta, je pravilnik ocenila kot pomemben dokument, 
katerega vrednost bodo najbolj prepoznavali koristniki tega proračunskega denarja. Apelirala je 
na vsa tovrstna društva, da se aktivno vključijo s predlogi že v prvi obravnavi, naj ga temeljito 
proučijo, pregledajo in dajejo konstruktivne predloge – ti bodo imeli največjo težo, vse z 
namenom, da bo sprejet takšen pravilnik, ki bo držal in vzdržal naslednjih nekaj let.  
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta, je označil vsebino pravilnika kot skrbno pripravljeno in 
natančno opredeljeno, čeprav je težko opredeliti vsebino tako, da so vsi zadovoljni in 
enakopravno obravnavani. Verjame, da bodo kulturna društva proučila pravilnik, da bodo podala 
predloge in upa, da bo pravilnik z dopolnitvami uspešno izvedljiv.  
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je povedal, da je Komisija za prireditve že v prejšnji 
sestavi večkrat pozivala k pripravi tega pravilnika, zato ga podpira, strinja pa se tudi s predlogom 
mag. Norme Bale, da koristniki teh sredstev pristopijo k izboljšavi tega pravilnika do druge 
obravnave.    
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je podprl način transparentnega koriščenja 
proračunskih sredstev s pomočjo pravilnika, meni pa, da se bo za koriščenje relativno nizko 
ovrednotene postavke uporabljal takšen pravilnik, ki bo nalagal občinskim uslužbencem ogromno 
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dela. Predlagal je, da se pravilnik dopolni s predlogi (tudi s predlogi koristnikov) do te meje, da 
bo čimbolj enostaven in preprost ter da bo razdelitev sredstev čimbolj pravična – kar, po 
njegovem mnenju, ne bo enostavno.  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 148: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju 
programov in projektov na področju kulturne dejavnosti v občini Gornja Radgona – prva 
obravnava. Obravnava predloga pravilnika traja 30 dni.  
 
 
K tč. 13:  Sklep o širitvi območja stavbnih zemljišč, za del zemljišč parc. št. 1461, 1463,  

    1464/1 in 1464/2, vse k.o. Spodnja Ščavnica 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Suzana GRAH, višja svetovalka v občinski upravi. V kratkem 
je opisala pobudo občana iz Spodnje Ščavnice za širitev območja stavbnih zemljišč, nadalje pa 
spregovorila o nameravanem posegu, o zakonskih osnovah in določilih za sprejem širitve in o 
potrebnih izpolnjenih pogojih za sprejem sklepa o širitvi območja. V imenu predlagatelja je 
občinskemu svetu predlagala, da predlog sklepa obravnava in sprejme. 
 
Stanislav ROJKO je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o širitvi območja stavbnih zemljišč, za del zemljišč parc. št. 1461, 1463, 1464/1 in 1464/2, 
vse k.o. Spodnja Ščavnica in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini, z vsemi prilogami.«  
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 149: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o širitvi območja stavbnih 
zemljišč, za del zemljišč parc. št. 1461, 1463, 1464/1 in 1464/2, vse k.o. Spodnja Ščavnica. 
 
 
K tč. 14:  Sklep o širitvi območja stavbnih zemljišč, za del zemljišča parc. št. 592, k.o. Mele 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Suzana GRAH, višja svetovalka v občinski upravi. Povedala je, 
da gre za podoben primer, kot pri prejšnji točki dnevnega reda, zato je v nadaljevanju navedla le 
podatke o imenu investitorja, o nameravanem posegu v prostor in o vrsti zemljišča, v katerega se 
posega. V imenu predlagatelja je občinskemu svetu predlagala, da predlog sklepa obravnava in 
sprejme. 
 
Stanislav ROJKO je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe, ki glasi: 
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»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o širitvi območja stavbnih zemljišč, za del zemljišča parc. št. 592, k.o. Mele in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.«  
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 150: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o širitvi območja stavbnih 
zemljišč, za del zemljišča parc. št. 592, k.o. Mele.  
 
 
K tč. 15:  Sklep o odvzemu statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  

    nepremičnini parc. št. 948/6 in 948/8 k.o. Črešnjevci  
 
Obrazložitev k tej točki je podal Danilo VLAJ, višji svetovalec v občinski upravi. Povedal je, da 
obravnavani nepremičnini v naravi nista več cesta, ampak del zemljišča (travnik) ob javni poti, 
zato je potrebno parcelama odvzeti status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. V imenu 
predlagatelja je občinskemu svetu predlagal, da predlog sklepa obravnava in sprejme.  
 
Stanislav ROJKO je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o odvzemu statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnini parc. št. 
948/6 in 948/8 k.o. Črešnjevci in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 151: 
 

1. Nepremičnini parc. št. 948/6, k.o. 187 Črešnjevci, pot v izmeri 220 m2 in parc. št. 948/8, 
k.o. 187 Črešnjevci, pot v izmeri 319 m2 se odvzame status grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena. 

2. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja 
Radgona, v lokalnem časopisu Prepih.  

 
 
K tč. 16:  Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju  

    občine Gornja Radgona za leto 2013 (1. del) in Dopolnitev programa nakupov na  
    območju občine Gornja Radgona za leto 2013 (1. del) 

 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Obrazložil je, 
da se program prodaje stvarnega premoženja občine dopolnjuje s sedmimi zemljišči, katerih 
podroben opis je v gradivu. K temu je dodal, da gre pretežno za zemljišča, ki so za občino 
nepotrebna, želijo pa jih kupiti določeni kupci – po predpisanem postopku, med njimi pa je tudi 
eno kmetijsko zemljišče, katere odkup bo možen na podlagi predpisanega postopka za prodajo 
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kmetijskih zemljišč. Opomnil je na spremembo programa nakupov, predloženo v dodatnem 
gradivu, povedal, da se tako predlaga le nakup dveh zemljišč, in sicer eno v Podgradu za potrebe 
dokončanja izgradnje kanalizacije in eno v Negovi, potrebno zaradi ureditve javne poti 
(razlastitev zaradi dolgoletnih sporov). V imenu predlagatelja je občinskemu svetu predlagal, da 
program prodaje in program nakupov obravnava in sprejme. 
 
Urška ZIERNFIELD je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
1. Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Dopolnitev programa 

prodaje občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja Radgona za leto 2013 
(1. del) in predlaga občinskemu svetu, da dopolnitev obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini.  

2. Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Dopolnitev programa 
nakupov na območju občine Gornja Radgona za leto 2013 (1. del) in predlaga občinskemu 
svetu, da dopolnitev obravnava in sprejme z dopolnitvijo, da se točki 1. in 4. črtata iz 
dopolnitve programa.«  

 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je predlagal, da se zainteresiranim kupcem občinskega 
premoženja – zemljišč, ki le-te že v večini posedujejo, omogoči čim cenejši nakup, naj se pri ceni 
ne pretirava, saj to ne bo povzročilo ureditve stanja, ampak prej nasprotno. Po njegovih izračunih 
1m2 zemljišča znaša 10 eur, kar je za marsikogar, ki sedaj že poseduje občinsko zemljišče in bi ga 
rad kupil ter uredil stanje, preveč. Apeliral je, da se cenitve opravijo čimbolj korektno – ne s 
pretirano višino cene.   
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA)  
sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 152: 
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Dopolnitev programa prodaje 
občinskega stvarnega premoženja na območju občine Gornja Radgona za leto 2013 (1. 
del). 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Dopolnitev programa nakupov na 
območju občine Gornja Radgona za leto 2013 (1. del). 

 
 
K tč. 17:  Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja in upravljanja v javnem zavodu  
                PORA, razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2011 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Bojan ERLIH, predsednik Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona. Po krajši predstavitvi vsebine pregleda in ciljev nadzora je iz gradiva za sejo povzel 
poglavitne ugotovitve Nadzornega odbora, sprejete zaključke pregleda in priporočila s predlogi 
Nadzornega odbora. Svoje izvajanje je zaključil s splošno ugotovitvijo Nadzornega odbora, in 
sicer, da je bilo upravljanje in poslovanje PORE v letu 2012 v skladu z veljavnimi predpisi in 
internimi splošnimi akti javnega zavoda ter racionalno in gospodarno.   
 
Urška ZIERNFIELD je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
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»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s strani nadzornega odbora  
posredovanim Poročilom o izvedbi nadzora finančnega poslovanja in upravljanja v javnem 
zavodu PORA, razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2011 in predlaga občinskemu svetu, da 
ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 153: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme s strani Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona posredovano Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja in upravljanja v 
javnem zavodu PORA, razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2011. 
 
 
K tč. 18:  Poročilo o izvedbi nadzora finančnega načrta in zaključnega računa Krajevne  

     skupnosti Spodnja Ščavnica za leto 2011  
 
Obrazložitev k tej točki je podal Bojan ERLIH, predsednik Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona. Uvodoma je naštel predmet in cilje nadzora, v nadaljevanju pa povzel le temeljne 
ugotovitve z zaključki izvedenega nadzora ter priporočila s predlogi Nadzornega odbora. 
Izpostavil je še predlog Nadzornega odbora, da občinska uprava nemudoma, po sprejemu novega 
Statuta Občine Gornja Radgona, pristopi k pripravi sprememb in dopolnitev, oziroma novelaciji 
odlokov o delovanju krajevnih skupnosti ter poskrbi, da bodo v letu 2013 novelirani tudi statuti v 
vseh krajevnih skupnostih. Obrazložitev je končal z ugotovitvijo Nadzornega odbora, da je 
Krajevna skupnost Spodnja Ščavnica poslovala s premoženjem in finančnimi sredstvi zakonito in 
gospodarno, sredstva pa so bila porabljena smotrno in namensko.  
 
Urška ZIERNFIELD je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s strani nadzornega odbora  
posredovanim Poročilom o izvedbi nadzora finančnega načrta in zaključnega računa Krajevna 
skupnost Spodnja Ščavnica za leto 2011 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 154: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme s strani Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona posredovano Poročilo o izvedbi nadzora finančnega načrta in zaključnega računa 
Krajevne skupnosti Spodnja Ščavnica za leto 2011. 
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K tč. 19:  Sklep o podaji predhodnega mnenja k izbrani kandidatki za direktorico javnega  
     Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja Radgona  

 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Povzel je zapisano iz obrazložitve v gradivu, povedal, da je Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala predlog za podajo pozitivnega mnenja k 
imenovanju izbrane kandidatke mag. Norme BALE za direktorico javnega zavoda, katerega je 
tudi soglasno sprejela, nato pa je predlagal občinskemu svetu, da prav tako podajo pozitivno 
mnenje s sprejemom predlaganega sklepa.   
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je povedal, da je kot član Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja prav tako glasoval za pozitivno mnenje k imenovanju 
kandidatke mag. Norme Bale za direktorico javnega Zavoda za kulturo, turizem in promocijo, saj 
ob podrobnem pregledu številnih dejavnosti tega javnega zavoda ne vidi osebe, ki bi lahko gospe 
Normi konkurirala. Izrazil je prepričanje, da omenjeni zavod mora voditi oseba, ki je doma iz 
Občine Gornja Radgone ter gospe Normi čestital za uspešno vodenje zavoda v preteklem letu in 
ji zaželel uspešno delo tudi v naprej.  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 155: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona daje predhodno pozitivno mnenje k imenovanju 
izbrane kandidatke mag. Norme BALE, stanujoče v Črešnjevcih 16, Gornja Radgona, za 
direktorico javnega zavoda »Zavod za kulturo turizem in promocijo Gornja Radgona«, za 
petletno obdobje od 1. 4. 2013 dalje. 
 
Župan je gospe mag. Normi Bale čestital za pridobljeno predhodno pozitivno mnenje k 
imenovanju za direktorico javnega zavoda.  
 
 
K tč. 20:  Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članici ter imenovanju nadomestnega  

    člana v svet javnega zavoda Ljudska univerza Gornja Radgona  
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Povzel je razloge za pristop k pripravi sklepa, zapisane v obrazložitvi,  ter 
povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala podano 
odstopno izjavo Urše Ziernfeld z mesta članice Sveta javnega zavoda Ljudska univerza Gornja 
Radgona in obravnavala predlog stranke Socialni demokrati za imenovanje nadomestne članice, 
in sicer gospe Alenke Kaučič. Predlagal je občinskemu svetu, da predlog sklepa obravnava in 
sprejme.  
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 
ZA) sprejeli naslednji 
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S K L E P,  št. 156: 
 

1. Ugotovi se, da je Urški ZIERNFELD iz Mariborske ceste 4, 9250 Gornja Radgona, na 
podlagi podane pisne odstopne izjave, z dnem 3. 1. 2013 prenehalo članstvo v svetu 
javnega zavoda Ljudska univerza Gornja Radgona. 

2. Za nadomestnega člana v svetu javnega zavoda Ljudska univerza Gornja Radgona se 
kot predstavnik ustanoviteljice imenuje Alenka KAUČIČ, stanujoča Gornji Ivanjci 21, 
9245 Spodnji Ivanjci. 

 
 
K tč. 21:  Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta  
 
K tej točki dnevnega reda so v gradivu priloženi pisni odgovori na vprašanja, pobude in predloge, 
in sicer: 
Ø odgovora na dve pobudi člana občinskega sveta, gospoda Miroslava NJIVARJA; 
Ø odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Stanislava ROJKA; 
Ø odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Zvonka GREDARJA. 

 
Nato je župan zaključil to točko dnevnega reda. 
 
S tem je župan končal svoje izvajanje in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Članicam in 
članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 
16.20 uri zaključil 13. redno sejo občinskega sveta.  
 
 
 
ZAPISALA:                                                                                        SEJO VODIL: 
Simona BUDJA, l.r. ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
                                                                                                           Anton KAMPUŠ, l.r. 
 
 
 
 
 
 


